
Z{pis z jednfni Vedeni KSH Stledoieskdho kraje konan6ho
dne 18. ledna 2022 v kanceli[fi KSH

Piitomni:
P. Oldiich Lacina- starosta KSH
Bc. Viclav Jankovsky, pi. Dana Vilimkova, pi. Kamila Havlinov6 - n6mdstkov6 starosty
KSH
Pi. Zdenka Sindehfovi - vedouci kancel6ie KSH

Zapisovatelka: Petra Myslinov6 Cej pkov6

ll Zahiljeni - jedn6ni bylo zahiljeilo, p. Lacinou, starostou KSH, v 16.00 hod., kteqi piivital
piitomn6. Jedn6ni vedeni bude probihatkaZdl dva m6sice , vLdy tieti riteqi v mEsici.

2/ Prfib6h jednini jednotlffich W na OSH ve Stiedoieskr6m kraji - p. Lacina zhodnotil
irdast na jedn6ni qikonnlich qiboni jednotlivfch okresnich sdruZeni, pochvalnd se vyj6diil o
pnibdhu W na domovskfch okresech sqich n6m6stkri (Bene5ov, Piibram, Kolin). D6le byl
piitomen na jedntni okresri Praha-qichod, Praha-ziryad, Mdlnik. VBeround se zfdastnil
nikoliv W, ale setk6ni W se Zasloulilymi hasidi. Na jedn6nich W zbyvajicich okresnich
sdruZeni (Nymburk, Kladno, Mlad6 Boleslav, Rakovnik) dosud nebyl p. Lacina ridasten. Byla
podina informace tykajici problematiky mzdy pracovnice OSH Mlad6 Boleslav, nebof
v platov6m qimdru neni dodrZena qi5e minim6lni mzdy.

3/ Piiprava sout6ie v po[6rnim sportu -probdhlo jedn6ni na Kladn6, kde se letoSni Krajsk6
soutdZ v PS uskutedni. Dal5i jednini je napl6nov6no na zadhtek inora. Prvni jedn6ni bylo
velmi vstiicn6, p. Hladik zHZS mh zitjem uspoi6dat soutdz s KSH. Na jedn6ni Krajsk6
odborn6 rady represe bylo odsouhlaseno, te z6stupcem velitele soutdZe bude vedouci rady p.
RfiZidka, jenZ dosud zasthval funkci hl. rozhoddiho, zatimco role hl. rozhoddiho se zhosti p.
Spilka. Pan Lacina se pochvalnd vyjidiil o spoluprici s [ZS, kterh vildy piin65ela qiborne
administrativni zaji5tEni atd.

Pani Vilimkovi se dothzala na piidn6 bievna, kter6 byla pro KSH vyrobena v r.2019. Zde p.
Lacina uvedl, Ze jsou uloZena ha okrese Nymburk. Pani Vilimkovfr poilhdala o zapfijdeni
bieven nazhiit.r.

4/ Piiprava sout6Ie Plamen - krajsk6 soutdZ hry Plamen neprobdhne na pfivodnE
pl6novan6m mist6 (okres M6lnik) z drivodu moZn6 rekonstrukce stadionu, ale uskutedni se na
okrese Praha-vychod, a to bud na stadionu v iel6kovicich nebo v Nehvizdech. Pani
Sindel6iov6 podala informaci, Ze je pl6nov6na schfizka s pani dedrdlovou ohledn6 dalSich
organizadnich postupti.

5/ fnformace zjednini Komise historie - p. Lacina podal informaci o jedn6ni Komise
historie, ktere prob6hlo ve dtvrtek 13. ledna 2022 za pomdrnd vysok6 ridasti dlenfi. Piitomen
byl tak6 p. Li5ka, vedouci Ustiedni odborn6 rady historie a muzejnictvi, a d6le p. Myslin
z OSH Praha-zdpad. V soudasn6 dob6 je nashromidddn| velke mnoZstvi materi6lfi o zapojeni
hasidfr do odbojov6 dinnosti, avSak v tuto chvili neni osoba zpracovatele, kteqi by se zhostil
n6rodn6ho irkolu, a sice seps6ni ob5irn6 publikace o hasidich v odboji ve Stiedodesk6m kraji.
Bylo dohodnuto, aby se zadalo s publikov6nim jednotlivfoh piib6ht, kter6 budou postupnd
medializov6ny. Vedouci pracovni skupiny (Komise historie) je nyni Petra Myslinov6



Cejpkov6. Na jednotlive okresy bude rozeslin ziryis z jednhni spolu s prosbou tlikajici se

poslqrtnuti vybranlich piibdhfi o hasidich v odboji a dile budou jednotliv6 okesy poLhdhny o
vypln6ni tabulky, kde budou uvedeny irdaje o hasidich v odboji zakaild! okres;samoziejmd,
Ze ptijde o ty ridaje, ktere jsou znim6, coi neni vZdy snadn6 dohledat a ov6iit.

6/ Piedini ocendni sportovcrim na Krajsk6m fiad6 -p. Lacina podal informaci o jedn6ni
s p. Navr6tilem, z dfivodu protipandemickfch opatieni tohoto ptivodn6 zamli5len6
vyhodnoceni neprobdhne.

7/ Pomoc dobrovolnfch hasiiri v nemocnicich -na zhkladd osloveni pani Dulkovou z TV
Praha oslovil p. Lacina viechny starosty s prosbou o informaci, zda z jejich okresri byli
dobrovolni hasidi zapojeni do pomoci v nemocnicich. V reporti.i;i vystoupili tii dlenov6 SDH
a JSDHO Kly, kteii pom6hali v Klaudi6nov6 nemocnici v Mlad6 Boleslavi jako sanit6ii -
reportilZ byla zveiejn6na tak6 na weboqich str6nk6ch KSH. D6le se do pomoci zapojili
6lenov6 SDH a JSDHO Petrovice (okres Piibram), kteii pom6hali v LDN Sedldany. Ndkteii
dobrovolni hasidi z okresu Praha-vychod pom6hali v nemocnici v Kutn6 Hoie.

Bc. Jankovskli podal informaci o Skoleni pro pomocniky v nemocnicich.

8/ Informace o Skoleni pracovnikfl okresnich kancelili - Skoleni probdhlo vprvni
polovind prosince 2021. Z dfivodu sndhov6 kalamity se nez0dastnily pracovnice OSH Beroun
a Kolin. Za Rakovnik byla piitomna piim_o Skolitelka, pani Simov6 (ridetni SH CMS), za OSH
Kladno p. Zuska, starosta OSH. Pani Sindel6iov6 hodnoti Skoleni velmi kladn6, v5ichni
pracovnici okresri obdrZeli pokyny tykajici se inventury. Pani Vilimkov6 potvrzuje, Ze Skoleni
bylo piinosn6 a bylo by dobr6 jej realizovatkaidy rok.

9/ Grant pro mlideit - p. Lacina podal informaci o zaslan6m emailu z ,,Rady ddti a ml6deZe
Stiedodesk6ho kraje" (grantoqi program pro nesportovni organizace). Text emailu vyznivit
jako grant, jenivychini ze Stiedodesk6ho kraje, av5ak ziejmd do5lo k myln6 informaci a tento
grant nem6 se Stiedodesklim krajem, resp. Krajskfm iriadem Stiedodesk6ho kraje nic
spoledn6ho. Informace byla pied6na panem Lacinou pani iedrdlove, je\.je povdiena tuto
zbleZitost vyiidit.

V t6to souvislosti podal p. Lacina tak6 informaci o piipravd Z6dosti na dotace ze
Stiedodeskdho kraje pro obdobi 2022 - 2023. Byla zaslhna prvni Z6dost urden6 na bdinli
provoz, Zidost na sport zatim nebylo moZno odeslat, nebof KSH Stfedodesk6ho kraje je
jedinfm subjektem, kteqi bude pod6vat dvE Z6dost o grant. Pan Lacina v t6to vdci kontaktoval
p. Navr6tila z Krajsk6ho iriadu Stiedodesk6ho kraje a systdm by mEl blit pro pod5ni druh6
Z6dosti zpiistupndn v nejbliZ5i dob6.

10/ Mzdov6 prostiedky pro KSH - na sklonku roku oznitmil p. Lacina, Ze z dfivodu
skondeni grantu z MV nebudou prodlouZeny pracovni smlouvy zam6stnancti. Posl6ze byl
kontaktov6n ekonomickfm odddlenim SH eMS, kter6 podalo informaci, Ze v piipad6
ukondeni pracovnich smluv bude tieba v5echny zam6stnance odhl6sit z poji5tEni atd. Pani
NEmedkov6, starostka SH iMS, kontaktovaia Ministerstvo vnitra vi vdci mzdoqich
prostiedkfi pro pracovniky krajskj'ch kancel6,ii. MV vydalo piislib, Ze grantov6 prostiedky by
mdly pokradovat i v tomto roce, av5ak v soudasn6 dobd plati tzt. rozpodtove opatieni. Po
dohodd s pi. Ndmedkovou se p. Lacina rozhodl smlouvy pracovnikfi neruSit a pokradovat i
nadble v pracovndpr6vnich vztazich, bude ov5em nastavena minim6lni mzdalpo dohodE s pi.



ridetni Simovou{ aby byly dodrZeny v5echny podminky stanovend z6konem. Vedeni KSH
bere tuto informaci na vddomi.

l1l Rozpoiet na upominkov6 piedmEty KSH - p. Lacina navazt4e na piedchozi jednhni
Vedeni KSH, kdy probdhla diskuze natdma, Zeby na KSH mdly bft alokov6ny upominkov6
piedmdty, kter6 by pii piipadnlich jedn6nich slouZily jako d6rky pro partnery a hosty. P.
Lacina vyzval piitomn6 n6m6stky a po1bdalje o doporudeni na vhodn6 d6rky pro tyto fdely.
Pani Vilimkov6 uvedla hasidsk6 56tky a dirkoqi set mal6 svitilny a propisovaci tuZky (maji
na OSH BeneSov), pani Havlinov6 jako piiklad uvedla l6hev a okresni ponoZky (OSH Kolin).
Vedeni KSH se shoduje, Le by bylo vhodn6 plipadn6 drobn6 d6rky a upominkov6 piedm6ty
vdnovat krom6 partnerri a hostti tak6 dlenrim W KSH a dlenrim odbornlich rad jako
pod6kov6ni za jejich pr6ci. Zcelajist6 by bylo dobr6, aby na KSH byly piedmdty tohoto typu
trvale k dispozici v piim6ien6m mnoZstvi.

L2l Shrom6fid6ni pledstavitelfr OSH -na zitkladd kr6tk6 diskuze byl stanoven termin
ShromaZddni piedstavitelfi OSH na 12. dubna 2022 od 15.00 hod.

13/ Rfizn6
Historickd praporT - p. Lacina uvedl, Ze bude kontaktovat jednotliv6 okresni sdruZeni, aby
udinila prfizkum ve sqich sborech, zda maji zdjem o piispdvek na zhotoveni vy5ivan6ho
historick6ho praporu od Stiedodeskdho kraje.

Program Evidence - Bc. Jankovsky sezn6mil piitomn6 s n6vrhy na moZnou fpraw
evidendniho programu, kter6 vze5ly z OSH Piibram, resp. sboni na okrese Piibram. Jednim
zpoZadavkbje, aby bylo moZno z Evidence generovat prezendni listinu dlenti (bez osobnich
irdajri, pouzejmena). Dal5i poZadavek spodiv6 v n6vrhu, zda by bylo moZno piimo do
Evidence zandst poZadavek na piihl65eni di odhl65eni dlena s tim, Ze by odpov6dnf pracovnik
okresni kancelaie tento poZadavek potvrdil nazbkladdjii piedvyplndn6ho formul6ie, coZ by
zrychlilo komunikaci mezi okresni kancel6ii a sbory. Dal5i poZadavek se tik6 upozorn6ni na
kulati vlfrodi i kondici platnost odborn6 zpfisobilosti, rovn6Z tak, aby nebylo moZno piipadnd
odhl6sit starostu sboru, nebot' je statut6rni z6stupce (op6t na zi*ladd upozorndni). Tyto
poZadavky byly piediny pani Vilimkov6, jeZ uvedla, Ze program Evidence bude zcela
pied6lin, v tuto chvili je v ie5eni, zda na nov6m programu bude i nadile pracovat p. Studnik
di bude zakinkazadhna jindmu zhotoviteli.

N6slednd probdhla kratk| diskuze na t6ma elektronick6 komunikace a jeji operativni vyuZiti
zejmena pro dleny qikonnfch vjrboni a odbornfch rad, pro kter6 neni piili5 efektivni se po
vlastni pracovni dob6 ridastnit prezendnich jedn6ni, naopak vitaji komunikaci elektronickou -
napi. online jedn6ni atd. Tuto my5lenku podporuje pani Havlinov6, nebot' diky elektronick6
komunikacilze ziskat pro pr6ci nov6 mladd dleny, kteff maji zirjem pracovat a ochotu pomoci,
av5ak preferuji soudasnd moderni zptisoby komunikace.

Bc. Jankovsky - sezn6mil piitomn6 s poddkov6nim pana hejtmana Jihomoravskdho kraje za
pomoc pot6, co byla oblast jiZni Moravy zasaLena torn6dem v dervnu loilsk6ho roku. d6le
piedal informaci tlikajici se prodlouZeni kvalifikace rozhoddi instruktor.V soudasn6 dob6 je
celkem 120 rozhoddich instruklonim, kteqimkondi platnost jejich kvalifikace.

P. Lacina - informoval o jedn6ni s p. Vondrikem a pi. VondrSkovou tykajici se zamfilen6ho
prodeje domu v Ohradni, kde je sidlo KSH Stiedodesk6ho kraje. Pan Lacina byl ubezpeden,
Le tato zhlei.rtost bude ziejmd jedtd trvat del5i dobu.



Pi. Vilfmkovd - uvedla, Ze nov6 bude ziryis zjedn6ni Ustiedni odbornd rady mlildeLe
rozesil6n na jednotliv6 okresy. D61e informovala o pl6novan6m kon6ni Mistrovstvi CR
v disciplinich na 60 m, kter6 prob6hne v zhii2022v Bene5ov6. Pani Vilimkov6 se pochvaln6
vyjidiila o nov6m stadionu a o vstiicn6m jedn6ni s mdstem.Bene5ov. D6le uvedla, Ze nawebu
SH CMS jsou zveiejfioviny ztryisy z jednhni Vedeni SH iMS. V soudasn6 dobd je v ieleni
Nadace Piibyslav.

14/ ZfivEr jednrlni - jedn6ni bylo zakondeno p. Lacinou v 18.10 hod., ktery poddkoval za
irdast a popi6l St'astnou cestu domri.

Pii5ti jedn6ni Vedeni KSH se uskutedni. 15.biezna2022

Vyhotoveni zipisu: Petra Myslinovf Cejpkov6

Oldiich Lacina, starosta KSH:.
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